
 

 
 
 
 
 
 

20. januar 2023 
 
I medfør af  § 37, stk. 1 i Inatsisartuts forretningsorden stiller jeg hermed følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut: 
 
Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Hvor mange kollegiepladser mangler der i følgende uddannelsesbyer; Aasiaat, Sisimiut, 
Nuuk og Qaqortoq? 

2. Hvor stor mangel på kollegiepladser er der i ovennævnte byer i de følgende fem år? 
3. Hvor mange kollegiepladser er der planer om at opføre? Spørgsmålet ønskes besvaret 

fordelt på antal kollegiepladser i de ovennævnte studiebyer. 
(Medlem af Inatsisartut Doris Jakobsen Jensen, Siumut) 
 
Begrundelse: 
Selvom jeg ved, der er i gang med at opfører kollegieværelser i disse år, er det interessant at få 
afklaret ovenstående spørgsmål.  

Jeg ønsker at modtage svar inden for 10 arbejdsdage. 

 


